
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Εκ του πρακτικού της υπ' αριθ. 9/26-3-2013 

συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας 

 

Αριθμός απόφασης:  129/2013 

Περίληψη 

Διάλυση της σύμβασης του έργου « Ασφαλτόστρωση δημοτικών δρόμων στην επέκταση 

του  ρυμοτομικού σχεδίου του οικισμού Ανω Ζερβοχωρίου». 

 

Στη Νάουσα και στο Δημοτικό κατάστημα, σήμερα 26
η
  του μηνός Μαρτίου  2013 ημέρα 

Τρίτη  και ώρα 20.00, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο 

Νάουσας ύστερα από τη με αριθμ. πρωτ. 8601/21-3-2013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου 

που επιδόθηκε σε όλα τα μέλη του Συμβουλίου και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 67 Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87). 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών βρέθηκαν 

παρόντα 26 μέλη και ονομαστικά: 

 

                                 ΠΑΡΟΝΤΕΣ                         ΑΠΟΝΤΕΣ 

                               Δημοτικοί Σύμβουλοι                             Δημοτικοί Σύμβουλοι 

 

1. Γκαρνέτας Ιωάννης , Πρόεδρος  1.Λογδανίδης Ευστάθιος                                                                         

2. Τεληγιαννίδης Θεόφιλος, Αντ/δρος 2. Ράλλη Σοφία 

3. Δάγγας Στέλλιος, Γραμματέας                                    3. Τζώρτης Βασίλειος 

4. Ιτσκάρα - Θανασούλη Ευδοξία           4. Φουντούλης Γεώργιος 

5. Αδαμίδης Παύλος                                                       5. Παρθενόπουλος Ιωάννης  

6. Τσαγκαλίδου - Τσεχελίδου Παρθένα                         6. Υφαντίδης Αχιλλεύς 

7. Βασιλείου Γεώργιος                                                   7. Παπαϊωάννου Δημήτριος  

8. Γιαννούλης Ιωάννη 

9. Παππάς Χρήστος      

10. Βαδόλας Εμμανουήλ Οι οποίοι δεν προσήλθαν 

11. Παπαδόπουλος Κων/νος   αν και νόμιμα κλήθηκαν        

12. Καρυδά – Μυλωνά Μαρία                    

13. Ηλίας Γεώργιος  

14. Γιάντσης Γεώργιος  

15. Βράντσης Θωμάς       

16. Μαραντίδης Παναγιώτης                                                 

17. Μπουρδάνος Αντώνιος 

18. Χαλκιάς Γεώργιος 

19. Δεληχρήστου – Τσίλη Ευαγγελία          

20. Ιωσηφίδου-Αποστόλου Παναϊλα (Ίλια)  

21. Κελεσίδης Ιωάννης 

22. Παπαθεοδώρου Γεώργιος   

23. Γώγος Βασίλειος 

24. Σέπκας Δημήτριος 

25. Καρτσιούνης Γεώργιος 

26. Λακηνάνος Αγγελάκης    

 

ΑΔΑ: ΒΕΑΘΩΚ0-4Ε5



 

 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

 

1. Μωϋσίδης Αναστάσιος      Τ.Κ. ΡΟΔΟΧΩΡΙΟΥ 

2. Αλματζής Χρήστος Τ.Κ. ΣΤΕΝΗΜΑΧΟΥ 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

 

1. Μπαλτατζίδης Σπύρος                                         Δ.Κ. ΚΟΠΑΝΟΥ  

2. Τσουκαλάς Θωμάς                                              Δ.Κ. ΝΑΟΥΣΑΣ 

3. Νησιώτη-Χατζηκαλλινίδου  Πετρούλα               Τ.Κ. ΑΓΓΕΛΟΧΩΡΙΟΥ 

4. Πασχούλας Βασίλειος     Τ.Κ. ΑΡΚΟΧΩΡΙΟΥ 

5. Φανιάδης Θεόδωρος                                             Τ.Κ. ΓΙΑΝΝΑΚΟΧΩΡΙΟΥ 

6. Αντωνίου – Μάμαλη Μαρία   Τ.Κ. ΕΠΙΣΚΟΠΗΣ 

7. Τσαλίλη-Θεοδωρίδου Χριστίνα   Τ.Κ.  ΖΕΡΒΟΧΩΡΙΟΥ 

8. Τομπουλίδου-Αλιτζανίδου Ζωγράφα (Φούλη)     Τ.Κ. ΛΕΥΚΑΔΙΩΝ  

9. Τσαπακίδης Χαράλαμπος                                      Τ.Κ. ΜΑΡΙΝΑΣ 

10. Διάκογλου Νικόλαος  Τ.Κ. ΜΟΝΟΣΠΙΤΩΝ 

11. Πρόϊος Χρήστος    Τ.Κ. ΠΟΛΥΠΛΑΤΑΝΟΥ 

12. Γεωργιάδης Σταύρος     Τ.Κ. ΧΑΡΙΕΣΣΑΣ 

 

 

Ο Δήμαρχος κ. Αναστάσιος Καραμπατζός προσκλήθηκε και παρίσταται στη συνεδρίαση.  

 

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η κ. Λύτη Καλλιόπη  υπάλληλος του Δήμου για την 

τήρηση των πρακτικών.  

 

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το 21
ο
 θέμα της 

ημερήσιας διάταξης το λόγο έδωσε στον Αντιδήμαρχο κ. Μαραντίδη Παναγιώτη, ο οποίος έθεσε 

υπόψη του Συμβουλίου την υπ’ αριθμ. 5702/6-2-2013 Απόφαση της Δ.Τ.Υ. Δήμου Βέροιας με 

θέμα: «Απόφαση περί διάλυσης της σύμβασης έργου « Ασφαλτόστρωση δημοτικών δρόμων 

στην επέκταση του ρυμοτομικού σχεδίου του οικισμού Άνω Ζερβοχωρίου », Α.Μ. 213/2010 

ΤΥΔΚ  πρώην Δήμου Ειρηνούπολης. 

 

Στην απόφαση  αναφέρονται τα εξής: 

Έχοντας υπόψη: 

1. Τις διατάξεις της παραγράφου 2
α
  του άρθρου 62 του Ν.3669/2008  

2. Την από 21-12-2010 υπογραφείσα σύμβαση μεταξύ του Δημάρχου Ειρηνούπολης και του 

αναδόχου του έργου Μήτσου Αθανασίου 

3. Την 24-3-2011 αίτηση του αναδόχου προς το Δήμο Νάουσας με την οποία επισημαίνει τη 

μη έναρξη των εργασιών του έργου λόγω έλλειψης εγκατάστασής του 
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4. Την από 18/4/2011 συνάντηση με την Αντιδήμαρχο Τεχνικών Δήμου Νάουσας στην οποία 

επισημάνθηκαν από τον επιβλέποντα Σέρμπο Χρήστο τα προβλήματα του έργου τα οποία 

καθιστούσαν αδύνατη την έναρξη εκτέλεσης των εργασιών εκ μέρους του εργολάβου. 

5. Την με αριθμ. πρωτ. 33403/20-6-2011 αίτηση του αναδόχου Μήτσου Αθανασίου για 

χορήγηση παράτασης προθεσμίας εκτέλεσης του έργου ως την 21/12/2011 

6. Την με αριθμ. πρωτ. 33403/20-6-2011 Εισήγηση για παράταση προθεσμίας εκτέλεσης 

εργασιών της Δ/νσης Τεχνικού – Πολεοδομίας του Δήμου Βέροιας προς το ΔΣ Δήμου 

Νάουσας 

7. Την 369/2011 απόφαση του ΔΣ Νάουσας με την οποία αποφασίζεται η μη έγκριση 

παράτασης προθεσμίας εκτέλεσης εργασιών του ανωτέρω έργου και δηλώνεται η πρόθεση 

για  διακοπή εκτέλεσης του έργου   

8. Την  από 1-2-2013 αίτηση του    αναδόχου για διάλυση της σύμβασης του ανωτέρω έργου 

με υπαιτιότητά του φορέα κατασκευής του έργου (Δήμος Νάουσας) ,  που κοινοποιήθηκε 

στο Δήμο Βέροιας  

9. Ότι από την ημερομηνία υπογραφής της σύμβασης (21-12-2010) έως και την υποβολή της 

αίτησης του αναδόχου για διάλυση της εργολαβίας (1-2-2013) έχει παρέλθει χρονικό 

διάστημα μεγαλύτερο των τριών (3) μηνών χωρίς να γίνει έναρξη εργασιών. 

10. Ότι η μη έναρξη των εργασιών  οφείλεται σε υπαιτιότητα του κυρίου του έργου, διότι δεν 

επίλυσε τα παρακάτω τεχνικά προβλήματα : α) υπόδειξη τμημάτων οδού που πρέπει να 

ασφαλτοστρωθούν (ασάφεια τεχνικής έκθεσης μελέτης) β) καθορισμός πλάτους 

πεζοδρομίων των οδικών τμημάτων γ) εφαρμογή της ρυμοτομίας και καθορισμός των 

υψομέτρων των οδικών τμημάτων 

 

 

Αποφασίζουμε 

 

Τη διάλυση της σύμβασης έργου «Ασφαλτόστρωση δημοτικών δρόμων στην επέκταση του 

ρυμοτομικού σχεδίου του οικισμού Άνω Ζερβοχωρίου» Α.Μ. 213/2010 ΤΥΔΚ πρώην Δήμου 

Ειρηνούπολης χωρίς υπαιτιότητα του  αναδόχου, για τον λόγο  ότι στην περίπτωση του ανωτέρω 

έργου πληρούνται οι προϋποθέσεις που ορίζει η νομοθεσία για διάλυση σύμβασης εκτέλεσης 

έργου άρθρο 62 παράγραφος 2
α
 του Ν.3669/2008 

 

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ:  Πρόκειται για μια σύμβαση που είχε υπογράψει ο πρώην Δήμος 

Ειρηνούπολης με τον ανάδοχο κ. Μήτσιου στις  21-12-2010 στις 24/03/2011 ο ανάδοχος με 

αίτημα του επισημαίνει την έναρξη των εργασιών .  

Στις 18-4-2011 ο επιβλέπων μηχανικός ο κ. Σέρμπος , όλα αυτά ήταν έργα της ΤΥΔΚ και τα έργα  

της ΤΥΔΚ όπως ξέρουμε είχαν πάει στην Τεχνική Υπηρεσία της Πρωτεύουσας του Δήμου 

Βέροιας σαν επιβλέπουσα αρχή, είχε μια συνάντηση με την κ. Καρυδά , επισημάνθηκαν τότε τα 

προβλήματα του έργου και καθηστούσαν τότε αδύνατη την έναρξη των εργασιών .  

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ:  Γιατί;  

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Διότι δεν είχε υποδειχθεί από τον φορέα το τμήμα της οδού που έπρεπε να 

ασφαλτοστρωθεί . 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Από εμάς . 

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Από εμάς . Από τον πρώην Δήμο. Από εμάς , από εμάς.  

Δεν είχαν καθαριστεί τα τμήματα και δεν είχε εφαρμογή της ρυμμοτομίας και καθορισμός των 

υψομέτρων .  
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Αρα λοιπόν έχουμε υπαιτιότητα εμείς για την μη έναρξη των εργασιών, μετά από όλα αυτά 

,είχαμε πάρει βέβαια και μια απόφαση εμείς την 369/2011, με την οποία είχαμε αποφασίσει να 

μην παρατείνουμε την προθεσμία εκτέλεσης των εργασιών και δηλώσαμε τότε ότι έχουμε την 

πρόθεση να διακόψουμε την εκτέλεση των εργασιών και μετά από όλα αυτά , αφού δεν 

εγκαταστάθηκε εργολάβος,  αποφάσισε η επιβλέπουσα αρχή την διάλυση της σύμβασης. 

 Σύμφωνα όμως με τον Ν. 3669/2008 εμείς  είμαστε υποχρεωμένοι να αποζημιώσουμε τον 

εργολάβο με βάσει τον Νόμο το 5%  του 75% της σύμβασης .  

Ο προυπολογισμός της σύμβασης ήτανε 100.000 ευρώ, η σύμβαση είναι  μειωμένη κατά κάτι , 

δεν έχω όμως , δεν μου ενημέρωσε η επιβλέπουσα αρχή το ποσό της σύμβασης και αυτό είναι 

δικό μου σφάλμα που δεν το ρώτησα . 

΄Αρα λοιπόν είναι κάτι λιγότερο από τον προυπολογισμό τις 100.000 ευρώ , άρα λοιπόν εμείς 

έχουμε την υποχρέωση να πληρώσουμε το 75% της σύμβασης ,  το 5% του 75% της σύμβασης ,  

το 5% του 75% της σύμβασης .  Επειδή  εμείς είμαστε υπεύθυνοι για την διάλυση. 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ: Ερωτήσεις , η κ. Ιωσηφίδου. 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Γιατί; Γιατί; Γιατί; Δεν την κάναμε εμείς ; γιατί; , δεν υποδείξαμε ώστε να γίνει; 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ: Συνολικά , συνολικά κάποιος άλλος;  και ο κ. Λακηνάνος ζήτησε το λόγο.. 

ΛΑΚΗΝΑΝΟΣ:   Το ερώτημα είναι ότι όταν ανατείθετε ένα έργο , μήπως είναι κάποιος άλλος 

δεν καταλαβα , με πρόχειρο διαγωνισμό , βασίζεται και ο διαγωνισμός και ο προυπολογισμός του  

έργου πάνω σε μια μελέτη. 

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Δεν είναι πρόχειρος διαγωνισμός , διότι είναι πάνω από 60.000 ευρώ .  

ΛΑΚΗΝΑΝΟΣ : Ναι , έγινε διαγωνισμός , τέλος πάντων ότι και αν έγινε , μελέτη υπήρχε;   

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Βεβαίως υπήρχε. 

ΛΑΚΗΝΑΝΟΣ:  και αυτή η μελέτη δεν ανέφερε συγκεκριμένα τμήματα;  αυτό είναι λίγο 

διφορούμενο , αν ήταν ελλειπής η μελέτη , τότε είναι στον αέρα ο ίδιος ο διαγωνισμός , δηλαδή 

αυτό το πράγμα δεν το καταλαβαίνω όσον αφορά για την αποζημίωση τώρα, εκεί εστιάζομαι εγώ 

εντάξει και το δεύτερο ερώτημα είναι αν όντως έγινε ένας κακός υπολογισμός από την 

προηγούμενη δημοτική αρχή, αυτό όμως δεν αναιρεί ότι υπήρχαν ή ότι υπάρχουν κάποιες 

ανάγκες στην συγκεκριμένη περιοχή , εκεί που έγινε και ο διαγωνισμός , οπότε όλο αυτό το 

χρονικό διάστημα δεν μπορούσαν να βρεθούν αναλόγα τμήματα να γίνει μια μελέτη έτσι ώστε να 

συνεχίσει,  να υλοποιηθεί το έργο, βέβαια λίγο ανορθόδοξα έστω. 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ: κ. Κελεσίδη 

ΚΕΛΕΣΙΔΗΣ: Είναι ασαφής και η εισήγηση και η απάντηση , εγώ δεν έχω καταλάβει γιατί δεν 

έγινε αυτό το έργο, γιατί είναι ηλίου φαηνότερο , δεν ξέρω αν και η κ. Καρυδά μπορεί να 

απαντήσει αυτός που θα    κατέβει στα πεδινά του Δήμου θα δεί ότι το πρώτο πράγμα που 

χρειάζεται είναι η ασφαλτόστρωση , δηλαδή οι δρόμοι μας είναι σε οικτρή κατάσταση και να μην 

κάποιος το περιέγραφε, δεν χρειάζεται και ένας τυφλός μπορούσε  να δει που θα 

ασφαλτοστρωθεί και τι θα γίνει, δεν μπορώ να καταλάβω δηλαδή  γιατί ένα σημαντικό έργο , 

γιατί το θεωρώ σημαντικό έργο, δηλαδή είμαστε σε άθλια κατασταση αυτή τη στιγμή , εκεί κάτω 

στον κάμπο , δεν προσπάθησε κάποιος να το προωθήσει και να τα τελειώσει,  από την στιγμή που 

ήταν  εγκεκριμένο και υπάρχει και μελέτη δηλαδή . 

Μου  θυμίζει απαντήσεις του Μαντείου των Δελφών , αρρεν , θύλη , δεν μπορώ να καταλάβω. 

Μπορεί κάποιος πιο συγκεκριμένα να πει γιατί δεν έγινε;  παληκαρίσια εδώ , να πει ότι δεν έγινε 

για αυτό το λόγο,  αφήστε τα άλλα , δεν έγινε γιατί έτσι, υπήρχαν τα λεφτά; υπήρχαν οι μελέτες;  

δεν έγινε το έργο; δεν μπορώ να το καταλάβω . 

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Το έργο καταρχάς είναι στην επέκταση του ρυμμοτομικού σχεδίου του Ανω 

Ζερβοχωρίου , την ξέρετε την περιοχή;  

ΚΕΛΕΣΙΔΗΣ: Την περιοχή ; όχι δεν την ξέρω. 
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ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Την ξέρετε .Αυτό λέω , ότι την ξέρετε, η χρηματοδότηση θεωρώ ήταν  από ίδια 

έσοδα .  

ΚΕΛΕΣΙΔΗΣ: Ετσι  μπράβο , τώρα το λέτε αλλιώς κάπως … 

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Ναι ,  εντάξει, συμπληρωματικά το λέω πιθανόν. 

ΚΕΛΕΣΙΔΗΣ: Αυτό ήταν,  τα ίδια έσοδα ήταν το πρόβλημα. 

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: και κάποια στιγμή η προηγούμενη διοίκηση είχε αποφασίσει ,  να μην γίνει το 

έργο … 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ:  κάτι άλλο .. 

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Δεν είναι του δανείου αυτό , είναι άλλο… δεν είναι του δανείου . 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ: κ. Καρυδά θέλετε να συμπληρώσετε  κάτι;  

ΚΑΡΥΔΑ: Αυτή την στιγμή δεν έχω μπροστά μου στοιχεία να πω κάτι  συγκεκριμένα  και ούτε 

μπορώ να θυμάμαι με λεπτομέρεια το κάθε έργο της προηγούμενης διοίκησης , αν θέλετε να το 

αναβάλουμε να ψάξουμε ακριβώς τα στοιχεία και να το φέρουμε την ερχόμενη φορά . 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ: Για ποιο λόγο να το αναβάλουμε ; .. 

Μιλάνε εκτός μικροφώνου όλοι μαζί ….. 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ: Λοιπόν τα θέμα σε ψηφοφορία … 

ΚΕΛΕΣΙΔΗΣ: Διότι εδώ έγινε κατι πρωτόγνωρο πρωτού 3-4  μήνες , δημοτικό συμβούλιο του 

νυν Καλλικρατικού Δήμου , με ψηφοφορία, αναίρεσε απόφαση δημοτικού συμβουλίου του 

πρώην Δήμου Ειρηνούπολης , για ένα έργο που αφορούσε ένα σημαντικό έργο που ήταν  τα 

ερίσματα των δρόμων,  αν θα κατεβείτε στην Ειρηνούπολη και πάτε από το Γυμάσιο μέχρι την 

πλατεία ,  θα δείτε ότι  τα ερίσματα των  δρόμων  τα πλαϊνά ,  έχουν καθήσει τόσο , που έχουν 

καταστεί επικίνδυνα ειδικά με τις βροχές και καταργήσατε αυτό το έργο, με το σκεπτικό ότι θα 

γίνει η αποχέτευση και δεν χρειάζεται γιατί θα ξανασκαφτεί, αλλά δεν σας είπε κανείς ότι οι 

αποχετεύσεις δεν σκάβονται στην άκρια  , σκάβονται στο κέντρο των δρόμων έτσι που δεν έχει 

καμιά σχέση δηλαδή. 

 Καταρχήν βγήκε εκείνο  το έργο που ήταν πολύ σημαντικό τώρα δεν γίνεται  και αυτό εμένα 

μου δίνετε να καταλάβω ότι το πρόβλημα κ. Μαραντίδη  είναι τα ίδια έσοδα , τα ίδια έσοδα ήταν 

το πρόβλημα, εκεί ήταν το πρόβλημα για αυτό δεν έγινε το έργο .  

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: και οι βεβιασμένες συμβασεις που γίνανε στις 21-12-2010 κ. Κελεσίδη. 

ΚΕΛΕΣΙΔΗΣ: Είναι δήμος και η περιφέρεια κ. Μαραντίδη θα πρέπει  να την δείτε.  

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Μήπως προλαβαίνει να γίνει ; 

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Δεν έχουν εκπνεύσει όλες οι προθεσμίες; 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Διότι έτσι και αλλιως είς βάρος μας, θα γίνει η διάλυση. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πραγματικά είναι λυπηρό να καταργείς έργα και να διαλύεις συμβάσεις και τα 

λοιπά, αλλά πραγματικά η διοίκηση και με την κ. Καρυδά και με τον κ. Μαραντίδη 

προσπαθήσαμε να βρούμε λύση στο θέμα κ. Κελεσίδη και δικαίως αγωνιάτε,  ποτέ δεν μπήκε 

από εμάς θέμα κάμπος , Βορράς , Νότος, Δύση , Ανατολή κ.λ.π  , λοιπόν όταν βεβιασμένα όμως 

οι συμβάσεις γίνονται αρον –άρον ,  21-Δεκεμβρίου υπογράφηκε η σύμβαση κ. Μαραντίδη;  

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: 21 Δεκεμβρίου . 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 21 Δεκεμβρίου , δηλαδή 9 μέρες πριν την παράδοση παραλαβή  προς τον 

καινούργιο δήμο τον Καλλικρατικό. Χωρίς συγκεκριμένα στοιχεία οι μελέτες,  με θολά σημεία . 

Θα κατανοήσω πραγματικά σημεία τα οποία χρήζουν π.χ. στον Αρχάγγελο , στο σχολείο δίπλα 

κ.λ.π. δρόμοι που χρήζουν πραγματικά ασφαλτόστρωση , ναι να προσπαθήσουμε να δούμε τέτοια 

θέματα,  αλλά 9 μέρες πριν την λήξη της δημοτικής σου αρχής,   να δεσμέεις την επόμενη 

δημοτική αρχή για  ασφαλτοστρώσεις σε επέκταση του σχεδίου όπου δεν έχει γίνει κανένα σπίτι 

και όπου εκεί θα κάνεις αποχετεύσεις και τα λοιπά και τα λοιπά και πριν γίνουν  κρασπεδόλιθα  

και όλα αυτά,  δηλαδη  ήταν νομίζω μια προεκλογική ή μετεκλογική δεν ξέρω υπόσχεση, έτσι . 
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 Συν και το ότι δεν υπήρχαν οι ίδιοι πόροι , δεν υπήρχαν , το έργο χρειάζεται , δεν είναι το 

επείγον , το επείγον είναι να δούμε κάποιους άλλους ασφάλτους που είναι μέσα στο ζωντανό 

κομμάτι στο αστικό κομμάτι που κυκλοφορεί ο κόσμος και έχει πραγματικά απαιτήσεις .  

Εκεί θα γίνουν ,  αφού περάσουν και γίνουν οι αποχετεέυσεις να γίνει και στο τέλος άσφαλτος , 

προηγείται βέβαια … σαν να βάλαμε το κάρο πριν από το ζώο , πριν από το άλογο,  αυτό πήγε να 

γίνει 9 μέρες πριν από την λήξη της θητείας . 

 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε σε ψηφοφορία την πρόταση του Δημάρχου και κάλεσε το 

Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

 

ΝΑΙ: ψήφισαν δεκαεπτά  (17) σύμβουλοι οι κ.κ. Γκαρνέτας, Ηλίας, Αδαμίδης, Παπαδόπουλος, 

Μαραντίδης, Βράντσης, Ιτσκάρα, Τσαγκαλίδου, Βασιλείου, Γιαννούλης, Παππάς, Βαδόλας, 

Καρυδά,  Γιάντσης, Μπουρδάνος, Χαλκιάς ,  Δεληχρήστου. 

 

ΟΧΙ: ψήφισαν εννέα  (9) σύμβουλοι οι κ.κ. Καρτσιούνης, Λακηνάνος, Ιωσηφίδου, 

Τεληγιαννίδης, Γώγος,  Σέπκας , Δάγγας, Κελεσίδης, Παπαθεοδώρου . 

  
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

Μετά από συζήτηση και φανερή ψηφοφορία και αφού έλαβε υπόψη την εισήγηση της 

αρμόδιας υπηρεσίας του Δήμου. 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

 

Εγκρίνει την υπ’ την με αριθμ. 5702/6-2-2013 απόφαση της Διεύθυνσης Τεχνικών 

Υπηρεσιών του Δήμου Βέροιας,  για τη διάλυση της σύμβασης του έργου «Ασφαλτόστρωση 

δημοτικών δρόμων στην επέκταση του ρυμοτομικού σχεδίου του οικισμού Ανω Ζερβοχωρίου»  

Α.Μ. 213/2010 ΤΥΔΚ πρώην Δήμου Ειρηνούπολης  χωρίς υπαιτιότητα του αναδόχου, για τον 

λόγο ότι στην περίπτωση του ανωτέρω έργου πληρούνται οι προϋποθέσεις που ορίζει η 

νομοθεσία για διάλυση σύμβασης εκτέλεσης έργου άρθρο 62 παράγραφος 2
α
 του Ν. 3669/2008. 

 

Στην απόφαση αυτή μειοψήφησαν οι κ.κ. Καρτσιούνης Λακηνάνος, Ιωσηφίδου, 

Τεληγιαννίδης, Γώγος,  Σέπκας , Δάγγας, Κελεσίδης, Παπαθεοδώρου . 

 

                                            Ακροτελεύτια διάταξη 

 

Από τις διατάξεις της απόφασης αυτής δεν θα προκληθεί δαπάνη σε βάρος του 

προϋπολογισμού του Δήμου. 
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 Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  129/2013. 
………………………………………………………………………………… 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερησίας διατάξεως, λύεται η συνεδρίαση. 

Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως εξής: 

  

 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ ΜΕΛΗ 

 Υπογραφή όπως στην αρχή  Υπογραφή όπως στην αρχή 

 

 

 

 

 

 

 

Ακριβές απόσπασμα 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

 

 

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
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